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Datum 13 december 2017 

Onderwerp StAB vergroening bedrijventerreinen en Groenvisie gemeente  

Ons kenmerk 17076 

 

 

Geachte fracties, 

 

Aanstaande maandag 18 december staat de meningsvormende behandeling van de 'Groenvisie' op 

de agenda van uw raad. Dit kwam ons deze week ter ore. Reden voor het StAB-bestuur om u in deze 

brief te informeren over de groenontwikkelingen op de open Arnhemse bedrijventerreinen.  

 

In 2015 heeft u van ons de 'Toekomstvisie op de open Arnhemse bedrijventerreinen' ontvangen. 

Eind 2016 is aan het college specifiek voor het in transitie verkerende bedrijventerrein RijnPark een 

visie 2.0 gepresenteerd. Vergroening is in die visie een speerpunt. Bovendien is op alle 

bedrijventerreinen sprake van hittestress en dus de noodzaak van meer groen. Om tot een concrete 

uitvoering van vergroening te komen heeft StAB aan een landschapsarchitect opdracht verstrekt om 

de vergroeningskansen op de korte en lange termijn in beeld te brengen. In eerste instantie voor 

RijnPark, maar direct daaropvolgend voor alle StAB bedrijventerreinen. Die onderzoeksresultaten 

zijn recent opgeleverd. Als bijlage treft u een samenvatting van het onderzoek en - als voorbeeld - de 

complete uitwerking voor RijnPark aan. 

 

RijnPark loopt voorop in de vergroening. Op 15 november jl. zijn in een kick-off bijeenkomst de 

koploperprojecten op privaat bedrijfsterrein gepresenteerd en is het StAB Groenfonds voor 

cofinanciering van particuliere initiatieven in het leven geroepen. Op RijnPark steken K3Delta, 

Mach4Metal, MTSA, Van Amerongen Berging en Syncera aan de Rijn begin volgend jaar als eerste 

een schop in de grond om het bedrijventerrein groener en hittebestendiger te maken. De gemeente 

blijft daarbij niet achter en gaat een deel van de Westervoortsedijk groener maken. Maar ook voor 

de andere bedrijventerreinen is er zicht op de eerste concrete private vergroeningsinitiatieven. 

Kortom: de ondernemers omarmen de groenplannen. 

 

Van groot belang voor het succesvol uitrollen van vergroening op de bedrijventerreinen is de 

samenwerking met de gemeente. Immers, de uitstraling van publiek en privaat terrein versterkt 

elkaar. Op RijnPark is gebleken dat die samenwerking uitstekend kan verlopen. Met de teams 

Leefomgeving zijn de eerste contacten gelegd om dit ook voor de andere bedrijventerreinen van de 

grond te krijgen.  

 



 
 

 

 

Wij moeten echter wel een kanttekening plaatsen. Al jaren constateren de ondernemers dat het 

basale onderhoud van het openbaar groen op de bedrijventerreinen te wensen overlaat. Dit wordt 

benadrukt door de onderzoeksresultaten, waaruit onder andere blijkt dat op veel plekken de bomen 

in een slechte conditie verkeren. Dit terwijl die beeldbepalend zijn voor de hoofdstructuur van een 

bedrijventerrein. Wij begrijpen dat het onderhoudsniveau publiek groen voortkomt uit de 

besluitvorming van de gemeente om de bedrijventerreinen in de laagste onderhoudscategorie in te 

delen. Gezien de investeringen die de komende jaren door ondernemers gedaan worden om de 

bedrijventerreinen te vergroenen, vragen wij u om voor het publiek groen het onderhoudsniveau op 

een passend niveau te brengen en de vervangingsnoodzaak van veel bestaand groen prioriteit te 

geven. Het specifiek benoemen van de bedrijventerreinen in de Groenvisie, hetgeen nu niet het 

geval is, zou daarbij aansluiten.  

 

Wij hopen dat u met deze informatie uw voordeel doet bij de meningsvormende fase van de 

behandeling van de 'Groenvisie'. Uiteraard zijn wij bereid een toelichting te geven.  

 

Met vriendelijke groet, 

namens het bestuur StAB, 

 

 

 

 

Rob Hengeveld, voorzitter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijlagen: samenvatting groenonderzoek en uitwerking RijnPark 


